

聖堂報告

主顯節

05/01/2025

1. 本堂「普通話慕道+再慕道班」現接受報名，有興趣人仕可用以下方式向聖堂辦事處查詢及報名：
 - 1.1 致電 2359-4407
 - 1.2 電郵 st.ignatiuschapel.hk@gmail.com

2. 按照《教宗方濟各頒佈的2025年常規禧年頒賜大赦的規則》，信友如滿全指定的「基本條件」（『不依戀任何罪惡，並領受修和聖事、在彌撒中領聖體，及按照教宗的意向祈禱。』），並須履行指定的善工，將可獲得**禧年全大赦**。詳情請參閱報告板或參閱香港教區網頁。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Epiphany of the Lord
5th January 2025

1. We are now inviting applications for the Mandarin Catechism and Laity Formation class, interested parties can contact the chapel office by Phone: (852) 2359-4407 or Email: st.ignatiuschapel.hk@gmail.com for enquiries and registration.

2. In accordance with the Decree on the granting of indulgences during the Ordinary Jubilee Year 2025, proclaimed by His Holiness Pope Francis, parishioners can obtain plenary indulgences for the Jubilee Year by fulfilling the following basic conditions:
 - Be detached from all sin
 - Participate in sacramental confession
 - Receive Eucharistic Communion
 - Pray for the intentions of the Pope

Additionally, participants must perform all the prescribed works. For more details, please refer to the notice board outside the Chapel or visit the website of the Hong Kong Diocese.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.